
Minnesanteckningar förda vid Medlemsmöte den 18 
januari 2024 

Ordföranden – Bengt-Arne Nelson – välkomnade medlemmarna till mötet. 

Närvarolista skickades runt – 40 medlemmar närvarande. 

Tjugaspelet diskuterades. Varför är det så få deltagare? Inga förslag på hur vi 
skall förbättra eller förändra Tjugaspelet. Påminde om att vi har en 
förslagslåda under vår anslagstavla i hallen. I förslagslådan kan man lämna 
sina förslag och åsikter. 

Fester och festkommittén diskuterades. Mötet beslutade att vi skall ha tre 
”fester” – KM, Vårfest och Luciamingel.  Styrelsen väljer personer för varje 
fest som anordnare. Festerna skall helst vara på torsdagar och vid vårfesten 
vill man ha spel innan.  

Styrelsen undrade varför det har blivit färre vid våra organiserade 
måndagsträningar. Man vill ha fler övningar så det inte blir kö vid varje 
station. Vill ha ngn som talar om vad man gör för fel. 

Kerstin Eklund, Mia Åsälv och Peter Gleisner (suppleant) tar hand om 
Hallvärdsschemat. 

Styrelsen presenterade planerna för Öppet Hus och visade inbjudan. 
Förslag om att man borde bjuda in skolungdomar vid deras lov. 

Annika Gleisner efterfrågade namn till nominering för alliansstyrelsen. 

Tullbrons valberedning – Marianne Nelson – berättade att deras arbete är på 
gång. 

Organiserad träning med Mikael Hallendorf kan kanske komma i gång – 
styrelsen har fått förslag från tävlingskommittén. Ett relativt stort intresse 
visades.  

Diskuterades någon slags månadsserie för medlemmar i Tullbron. 

 

Vid pennan 

Annika Gleisner / Sekr. 

   


